

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: AL-BILAD SECURITIES AND INVESTMENT Date: 15-09-2024 08:47:58 AM Subject: Increase in the Share Price</p>	<p>السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: البلاد للأوراق المالية والاستثمار التاريخ: 15-09-2024 08:47:58 AM الموضوع: ارتفاع سعر سهم الشركة</p>
<p>With reference to your letter No. 3/4/24/02569 dated 11/09/2024, regarding the rise in the share price of Al-Bilad Securities and Investment Company during the period from 15/08/2024 to 02/09/2024. We would like to inform you that the company has no material information, significant developments, or important events behind the rise in the company's share price. The increase is attributed to supply and demand factors during daily trading operations in the Amman Stock Exchange. Best regards,</p>	<p>بالإشارة الى كتابكم رقم 02569/24/4/3 تاريخ 2024/09/11 , بخصوص إرتفاع سعر سهم شركة البلاد للأوراق المالية والاستثمار خلال الفترة من 2024/08/15 ولغاية 2024/09/02. نعلمكم بأنه لا يوجد لدى الشركة أية بيانات أو أمر جوهرية أو أحداث هامة وراء إرتفاع سعر سهم الشركة , ويعود السبب الى عوامل العرض والطلب من خلال عمليات التداول اليومية في بورصة عمان . وتفضلوا بقبول فائق الإحترام ،،،</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Mohammad Dar Mahmoud</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Mohammad Dar Mahmoud</p>